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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  07. 04. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
22. sjednica VMO Grbci održana je 22.03.2021. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice VMO Grbci održane 22.02.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Preostala sredstva komunalnih prioriteta MO Grbci u nadležnosti TD Rijeka promet za 2020. 

godinu – prijedlog utroška 
2. Razmatranje prijedloga komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Prometna problematika 
5. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga utroška 
preostalih sredstava po komunalnim prioritetima MO Grbci za 2020. godinu u iznosu od 60.000,00 
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kn u nadležnosti TD Rijeka promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su se usuglasili da se kao zamjenska stavka – prijedlog utroška prema 
nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka promet uputi prijedlog 
izgradnje potpornog zida uz pokos u Primorskoj ulici jugozapadno od kućnog broja 3A. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su razmotrili sve do sada zaprimljene prijedloge komunalnih prioriteta (malih komunalnih 
akcija) za 2022. godinu koji su pristigli od strane građana. G. Đurković predložio je da se u sklopu 
prijedloga ispita mogućnost rješavanja odvodnje oborinskih voda u Dalmatinskoj ulici. Gđa. Crnković 
predložila je da se ispita mogućnost postave novog usporivača prometa u Ulici Marije Grbac. Gđa. 
Radoš osvrnula se na rekreacijsku zonu na kraju Dražičke ulice te predložila da se u sklopu budućeg 
uređenja i opremanja te zone uklopi i površina sukladno Idejnom rješenju planiranog javnog 
gradskog parka. Javni poziv građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne 
infrastrukture otvoren je do 31. ožujka.  
 
Zaključak: Vijeće će na sljedećoj sjednici objediniti prijedloge građana te nadodati svoje 
prijedloge i poslati ih na obradu u smislu izvedivosti i financijske procjene prema Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav u sklopu dokumenta Prijedloga komunalnih prioriteta 
MO Grbci za 2022. godinu. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Abramović informirao je vijećnike kako je na temu nedostajuće kanalizacijske infrastrukture u 
dijelu Ulice Sušačko kastavskog odreda na terenu bio djelatnik KD Vodovod i kanalizacija Rijeka radi 
sagledavanja stanja na terenu te je na temu nedostajuće plinske infrastrukture u istom dijelu ulice 
zaprimljen odgovor od strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav kako na navedenoj lokaciji 
postoji mogućnost proširenja plinske distribucijske mreže. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Abramović upoznao je vijećnike s informacijama zaprimljenim od strane Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav kako je izdan nalog za prefarbavanjem linija na košarkaškom igralištu te 
je u komunikaciji s nadležnima dogovorena zamjena pletiva ograde koja je mjestimično loša i 
dotrajala, pogotovo na dijelu između nogometnog terena i dječjeg parka te kako će se pletivo ograde 
zamijeniti i nedostaci ukloniti na teret sredstava nadležnog odjela. Vezano na ove dvije teme g. 
Abramović predložio je da se od nadležnog Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom 
zatraži terenski sastanak i postava novih drvenih klupica na tribinama nogometnog igrališta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.3. G. Abramović upoznao je vijećnike s novim zaprimljenim informacijama na temu opremanja 
rekreativne zone na kraju Dražičke ulice. Naručene fitness sprave su stigle te će se ugraditi na 
platou nove rekreativne zone u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
4.1. G. Abramović informirao je vijećnike kako je TD Rijeka promet izvršio iscrtavanje tražene 
odgovarajuće horizontalne signalizacije u Ulici Marije Grbac u blizini k.br. 2 i 4, odnosno pješačkog 
nadvožnjaka.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.2. Gđa. Radoš ukazala je na problematiku parkiranja vozila u Primorskoj ulici u blizini k.br. 20 te 
predložila da se ukoliko je moguće na odgovarajuću lokaciju postavi znak parkinga samo za kupce 
trgovine. Vijećnici su se složili s prijedlogom a g. Abramović je nadodao kako smatra da bi se 
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prometna problematika dijela Primorske ulice trebala riješiti uređenjem nogostupa iz sredstava 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2020. godinu, te označavanjem jednog ili dva nova pješačka 
prijelaza radi povećanja prometne sigurnosti, prvenstveno pješaka. Na temu ove prometne 
problematike i nepropisno parkiranih vozila MO Grbci zaprimio je i jedan upit od strane građana koji 
su se i direktno obratili nadležnima po opisanoj problematici, Direkciji za prometno redarstvo. 
Vezano na prometnu signalizaciju u ovom dijelu Primorske ulice g. Abramović predložio je da se na 
terenski sastanak pozove djelatnik TD Rijeka promet radi prijedloga utroška i definiranja stavke 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2020. godinu pod nazivom: Izrada projekta uređenja prometa u 
Primorskoj ulici za koju je osiguran iznos od 10.000,00 kn. U sklopu ove stavke predložili bi se novi, 
potrebni vertikalni prometni znakovi.  
 
Zaključak: Vijećnici su se složili oko navedenog. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Grbci  

      Tomo Abramović 

 


